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Proces – verbal 
încheiat azi 13.12.2017  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali .  Lipseste d-ul State Gheorghe . 

 D-ul presedinte Stoica Ion declara deschise lucrarile sedintei . 

  D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 

 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare, se aproba  in unanimitate .   

 D-ul State Gheorghe apare in sala de sedinta . 

 D-ul Stoica Ion citeste  ordinea de zi : 

      1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificarii bugetului local   

     2. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea si completarea  Hotararii  Consiliului  Local  

nr. 13/26.06.2017 referitoare la însuşirea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public 

al comunei  Icoana,  judeţul Olt   

      3.    Proiect de  hotărâre cu privire la  reanalizarea  Hotararii  Consiliului  Local  nr. 

18/31.07.2017           

 4.  Proiect de  hotărâre cu privire la  modificarea art. 59, alin. (1) din Anexa nr. 1 la 

H.C.L. Icoana nr. 21/2016  

           
  5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea proceselor verbale de delimitare a 

limitelor de hotar referitor la  teritoriul administrativ al Comunei Icoana, Judetul Olt       

                       
 6.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea proiectului privind organizarea retelei 
scolare pentru anul scolar 2018- 2019 
               
 7.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la aprobarea Strategiei de Dezvoltare a comunei 
Icoana 2016-2020, actualizata  
                          
 8.  Proiect de hotărâre cu privire la  stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul 
2018  
                         
 9. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea  Planului de actiuni si lucrari de interes 
local care vor fi executate de  beneficiarii Legii nr. 416/2001 in anul 2018 
                        
            10.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru 
trimestrul IV al  anului 2017   
                                                                                                                                                                                       
   11. Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul Stoica Ion spune ca trebuie ales un nou presedinte de sedinta . 
 Se supune la vot adaugarea pe ordinea de zi a punctului privind alegerea unui nou 
presedinte de sedinta si se aproba cu 9 voturi pentru si unul impotriva (d-ul Perieteanu 
Gheorghe). Supusa la vot, ordinea de zi  se aproba  cu unanimitate de voturi, exceptand punctul 
adaugat pe ordinea de zi  pentru care d-ul Perieteanu Gheorghe a votat impotriva  . 
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 Se trece la punctul adaugat pe ordinea de zi privind alegerea unui nou presedinte de 
sedinta . 
 D-na Miu Valeria propune ca d-ul Perieteanu Gheorghe sa fie presedinte de sedinta, se 
inregistreaza 9 voturi pentru insa d-ul Perieteanu este impotriva, refuzand alegerea sa ca 
presedinte de sedinta . 
 Se propune de catre d-ul Stoica Ion ca d-ul Tanase Aniel sa fie presedinte de sedinta, 
propunere aprobata cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 35 . 

 D-ul State Gheorghe spune ca inca mai sunt nemultumiti cetateni dupa masuratoarea cu 
GPS ul la granita cu Ilinca . 
 D-na primar – verificam si vedem ce este de facut . 
 
 D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 1 de pe ordinea de zi : 
   1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificarii bugetului local     
 D-ul Matei Florin- consilier in cadrul comp. financiar – contabil : 

− am refacut raportul, l-ati primit acum 
− am mai primit 7000 lei pentru echilibrarea bugetului cat si 40000 lei de la CJ Olt 
− da citire sumelor din raport cu explicatiile aferente 

        D-na primar - prin POR o sa avem un proiect pentru eficientizare energetica la Scoala 
Icoana 
             - 2 % este contributia noastra, ce platim pe documentatii se recupereaza 
  D-na primar – comisia de heraldica a analizat proiectul de stema intocmit chiar de 
presedintele comisiei 
- sunt multe nereguli, au facut proces verbal cu modificarile de efectuat, se va reface proiectul 
de stema 
  D-ul Matei Florin – mai sunt de primit cca 25000 lei pentru cartile funciare, inca n-au 
intrat, sunt sume cu destinatie speciala 
- 5500 lei ar mai fi pentru bradul de craciun din sponsorizari, daca sunt specificati cu destinatie 
speciala noi ii dam prin dispozitie la scoala, dupa care va supunem suma spre validare. Noi nu 
avem voie de la noi sa dam bani pentru cadouri . 
 - in al doilea raport sunt sumele rectificate prin dispozitia primarului, sume care trebuie validate 
prin hotararea consiliului local conform art. 82 din Legea 273/2006 . 
  D-ul Stavre Cristea – ar fi bine ca din suma sponsorizata sa se dea cate 500 lei/parohie 
pentru pachete . 
  D-na Primar – sponsorizarea se da cu destinatie speciala cum prevede sponsorul in 
contract, au dorit sa sponsorizeze pentru bradul de craciun la scoala. 
             D-ul Perieteanu Gheorghe – cei 30000 lei ati zis ca merg la fondul de rulment 
             D-ul Matei Florin – sunt mai multi bani care raman, din ei 30000 lei merg la alte bunuri 
si servicii 
             D-ul Perieteanu Gheorghe – la parc de ce este 82000 si nu 70000 ? 
              D-ul Matei Florin – a aparut proiectul si mai sunt si alte cheltuieli (proiect, avize etc) pe 
langa lucrare 
 Se supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 36 . 
 D-ul presedinte Tanase Aniel  citeste pct. 2 de pe ordinea de zi :     
         2. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea si completarea  Hotararii  Consiliului  
Local  nr. 13/26.06.2017 referitoare la însuşirea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului 
public al comunei  Icoana,  judeţul Olt   
        D-na Primar – suntem nevoiti sa introducem cimitirele pe care n-au acte in domeniul 
public 

− la scoala Icoana, Dispensar trebuie sa bata suprafetele din cartea funciara cu cea din 
inventar 

  D-ul Perieteanu Gheorghe – cimitirele de la Ursoaia sunt pe titlu, raman parohiei ? 
  D-na Primar – da, raman in administrarea parohiei 
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  D-ul Perieteanu Gheorghe  - da citire articolelor din adresa Institutiei Prefectului si 
spune ca nu este de acord cu ce solicita Prefectura 
  D-na Primar – daca nu au acte cei de la parohie suntem nevoiti sa le introducem in 
domeniul public 

 Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi, 9 voturi pentru si unul impotriva ( D-ul Perieteanu 
Gheorghe), astfel fiind   adoptata  hotararea nr. 37 .  
 

            D-ul Tanase Aniel – presedinte de sedinta citeste pct. 3 de pe ordinea de zi: 
        3.    Proiect de  hotărâre cu privire la  reanalizarea  Hotararii  Consiliului  Local  nr. 
18/31.07.2017  

D-na primar –  Prefectura a dorit sa existe doua HCL separate pentru salarii si 
indemnizatii consilieri 

D-ul Perieteanu Gheorghe – apreciez ca s-a ajuns la un numitor comun in sfarsit, 
conform Legii nr. 215/2001, consiliul se convoaca lunar in sedinta ordinara  

− 5% pentru sedinta ordinara si 5% pentru 1-2 sedinte de specialitate s-a stabilit si 
eu am cerut atunci sa se prinda modificarea regulamentului de functionare si organizare a 
consiliului local. 

Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 38   

  
D-ul Tanase Aniel – presedinte de sedinta citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 

 4. Proiect de  hotărâre cu privire la  modificarea art. 59, alin. (1) din Anexa nr. 1 la 
H.C.L. Icoana nr. 21/2016  
 Se supune la vot pct. 4 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi, fiind 
adoptata hotararea nr. 39 .    
 
 D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 
    5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea proceselor verbale de delimitare a 
limitelor de hotar referitor la  teritoriul administrativ al Comunei Icoana, Judetul Olt      
 D-na Primar -  Movileniul le-a dat terenul in titluri, intrand si in teritoriul comunei 
Icoana 
- acum avem hotararea, s-a trasat in sfarsit hotarul, se va reglementa situatia 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – acum sper ca veti rezolva si problema  S.C. Zeus S.A. care 
are teren cu carti funciare chiar acolo 
 D-na Primar – s-a masurat acolo cu GPS-ul la S.C. Zeus S.A.  
 Se supune la vot pct. 5 de pe ordinea de zi si se aproba in unanimitate, astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 40 . 
 
 D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 6 de pe ordinea de zi: 
 6.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea proiectului privind organizarea retelei 
scolare pentru anul scolar 2018- 2019 

  D-na Primar – nu sunt modificari, structura va ramane ca in anul anterior 
  Se supune la vot pct. 6 de pe ordinea de zi si se aproba in unanimitate, astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 41 . 
 
 D-ul Tanase Aniel citeste pct. 7 de pe ordinea de zi : 
 7.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la aprobarea Strategiei de Dezvoltare a comunei 
Icoana 2016-2020, actualizata  
 D-na Primar – pentru accesare fonduri europene este necesar ca proiectul sa fie si in 
Strategie 

− avem Strategia 2016-2020 neaprobata 
−  am adaugat reabilitarea termica a Scolii Icoana in Strategie 
− da citire proiectelor din Strategie propuse a se realiza 
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 D-na Veisa Teodora – daca tot am trecut cimitirele la noi, nu am vazut electrificare 
cimitire, intretinerea lor 

− va fi necesar sa initiem pe viitor un proiect de hotarare 
          D-ul  Perieteanu Gheorghe – cele de la Ursoaia nu va trebui sa fie lasate de izbeliste 
pentru ca nu le avem in inventar 
            D-na Primar – se vor aloca sume pentru toate insa la cele care nu sunt ale noastre trebuie 
ghid de finantare etc, trebuie urmata procedura legala 

− la cimitirul nou, locurile de veci nu sunt organizate cum trebuie 
  Supus la vot pct. 7 de pe ordinea de zi se aproba in unanimitate, adoptandu-se 
hotararea nr. 42 .  
 
 D-ul presedinte da citire punctului 8 de pe ordinea de zi :                   
 8.  Proiect de hotărâre cu privire la  stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul 
2018  
 D-na Primar – aveti materialele, sunt conform Codului Fiscal datele din raportul de   
specialitate 
− cel de la Curtea de Conturia observat ca in trecut nu s-a respectat zonarea (pe 5 ani in 
urma) 
− abia din anul 2017 s-au aplicat impozitele corect 
− ni s-a trasat sa recuperez eu sumele respective pe 5 ani in urma, nu imi convine insa 
trebuie respectat raportul Curtii de Conturi 
− as vrea sa instiintati cetatenii la momentul primirii instiintarilor de plata ca sumele vin 
de la anii din urma 
− la pag. 3 – zona B, rangul V – satele Floru, Ursoaia ar trebui mentionat str. Principala 
in completare 
                           - zona C, rangul IV, ulitele satelor Icoana, Ursoaia, Floru, trebuie trecut acolo      
            D-ul  Perieteanu Gheorghe – nu pot sa ma duc la zona C, rangul IV si la ulitele satelor 
Ursoaia si Floru, Icoana este sat de centru 
            D-ul Matei Florin – daca se umbla la zonare cei de la SOBIS, cand baga datele, sa nu 
se dea totul peste cap. 
            D-na Primar – vreti sa ramana fara completarile mele ? Puteti vota si fara completari, 
sa ramana asa ca in raport 
- este o greseala care vine de pe vremea fostului primar Perieteanu Gheorghe 
             D-ul  Perieteanu Gheorghe – nu este adevarat, verificam documentele din trecut, a fost 
Curtea de Conturi in 2014, n-a zis nimic. 
            D-na Veisa Teodora – am mai zis sa fie salariatul de la compartiment cand se discuta 
probleme la care dorim explicatii, lamuriri 
         D-ul State Gheorghe – daca amanam acest punct, sa le modificam cu respectarea 
Codului Fiscal, venim si noi cu propuneri 
            D-ul  Tanase Aniel supune atentiei consiliului local posibilitatea amanarii acestui punct 
            D-ul State Gheorghe propune zonele si rangurile astfel :  
− zona A , rangul IV – sat Icoana, str. Principala 

−   zona B, rangul V – satele Floru, Ursoaia, str. Principala si ulite sat Icoana 
−   zona C, rangul IV – ulitele satelor Ursoaia si Floru 

Domnii Stoica Ion si Stavre Cristea  propun sa ramana ca anul trecut zonele si rangul 
            Supus la vot pct. 8 de pe ordinea de zi se aproba in unanimitate impozitele si taxele 
conform raportului compartimentului financiar-contabil, adoptandu-se  hotararea nr. 43 .  
 
  D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 9  de pe ordinea de zi : 
 9. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea  Planului de actiuni si lucrari de interes 
local care vor fi executate de  beneficiarii Legii nr. 416/2001 in anul 2018 
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 D-ul viceprimar Chirita Nastase – anual se intocmeste un program de activitati de 
desfasurat cu cei de la Legea nr. 416/2001 

− pe parcursul anului mai apar si unele activitati la care ii solicitam si care nu pot fi 
prevazute 

− spre deosebire de alte localitati, noi chiar ii folosim pe cei de la ajutor social in activitati 
 Supus la vot pct. 9 de pe ordinea de zi, se aproba in unanimitate, adoptandu-se astfel 
hotararea nr. 44 . 
 
 D-ul Tanase Aniel citeste pct. 10 de pe ordinea de zi : 
 10. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru 
trimestrul IV al  anului 2017 
 D-na Primar – aveti contul de executie de la Trezorerie 

− nu inregistram datorii, ne-am incadrat in prevederile bugetare 
        Supus la vot pct. 10 de pe ordinea de zi, se aproba cu 9 voturi pentru si  unul impotriva (d-
ul Perieteanu Gheorghe), adoptandu-se astfel hotararea nr. 45 . 
 
             D-ul Tanase Aniel citeste pct. 11 de pe ordinea de zi : 
      11. Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-na Miu Valeria – unde se demoleaza de catre S.C. OMV Petrom S.A. langa dispensar, 
al cui este terenul? 
 D-na Primar – au demolat cladirile, azi mi-au predat terenul liber de sarcini 

− vom face carte funciara, il bagam in inventar 
− lemnele le-au dat pentru noi, am dus si la scoala din ele 

          D-ul Perieteanu Gheorghe – in T47, la Ciucescu Tanase, s-a arat drumul si sunt probleme 
acolo, are in titlu vecin sediu Primarie in mod eronat 
       D-ul Stavre Cristea – Ciucescu zis Talianul are in titlu terenul si acolo nu a fost drum 
niciodata. 
           D-na Primar – terenul pe care se afla terenul de sport la Scoala Icoana este al numitilor 
Liliacoveanu, ar vrea sa-l vanda, as vrea sa-l cumparam noi. 
- tot ei spun ca 3 case sunt in comuna Icoana construite pe terenul lor 
            D-ul Perieteanu Gheorghe – Trasca nu l-a dobandit sub nicio forma legala, a venit acolo 
si a construit, nu are documente legale 
            D-ul Chirita Nastase – Legea nr. 18/1991 spune ca daca avea casa ridicata, i se da teren 
pana la 1000 mp. 
             D-na Primar – asa este in Legea nr.18/1991 si nu s-a respectat legea. 
 D-ul Chirita Nastase – v-am pus la fiecare adeverinta CNSAS referitor la sesizarea 
privind colaborarea mea cu Securitatea. 
 D-ul State Gheorghe – trebuie luate masuri cu digul, trec carute pe el, au intrat in albia 
raului. 
 D-na Primar – am cerut la Apele Romane sa puna bariere de restrictie. 
 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Tanase Aniel                 Nicolăiţă  Viorel 


